
 

Športová komisia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch 

 

 

Z Á P I S N I C A 

Z 2. zasadnutia Športovej komisie MsZ v Spišských Vlachoch 

konaného dňa 19.12.2023 

Začiatok :  15:30 

Ukončenie :  17:20 

Miesto :  galéria Mesta Spišské Vlachy 

Prítomní : Bc. Dávid Labaš – predseda komisie, poslanec MsZ  

  Ján Baloga – člen komisie (odišiel o 16:45) 

  Ing. Ladislav Jurčišin - člen komisie  

  Mgr. Jozef Salaj - člen komisie  

PeadDr. Ladislav Baluch  – člen komisie (prišiel o 16:00) 

Marek Belej – člen komisie  

  Mgr. Ronald Pikla - tajomník komisie 

 

Ostatní :   Ing. Svetlana Kočišová – poslankyňa MsZ 

  Ing. arch. Martin Čurilla – poslanec MsZ 

  Ing. Viliam Grega – poslanec MsZ   

  Peter Michlík – predseda Spišského lukostreleckého klubu  

    

    

   

Neprítomní :   Ing. Juraj Jánošík – člen komisie – poslanec MsZ 

 

    

   
 

Program:    

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu  

3. Poskytnuté informácie jednotlivých klubov športových oddielov o počte členov + 

zoznam hráčov a trénerov  

4. Zrovnoprávnenie športových klubov (náklady, dotácie)  

5. Informácia o pohľadávkach a nárokoch správcu konkurznej podstaty MŠK Tatran - 

1.ŠK Tatran 

6. Ochrana športovísk 

7. Rôzne, diskusia 

8. Záver  



 

K bodu č. 1 – Otvorenie   

Predseda komisie Bc. Dávid Labaš privítal všetkých zúčastnených. Skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná podľa § 10 ods. 1 Štatútu komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Spišských 

Vlachoch.  

 

K bodu č. 2 -  Schválenie programu 

Predseda komisie prečítal program komisie a dal hlasovať za schválenie programu. 

Hlasovanie :      za :5  proti : 0 zdržali sa : 0 

K bodu č. 3 – Poskytnuté informácie jednotlivých klubov športových oddielov o počte členov + 

zoznam hráčov a trénerov  

Predseda športovej komisie prezentoval členom komisie a prítomným získane informácie od 

predsedov jednotlivých športových klubov resp. oddielov ohľadom počtu členov resp. trénerov 

a hráčov v danom oddiely. Oboznámil taktiež členov komisie, že je ešte potrebné u niektorých 

oddielov doplniť informácie, nakoľko neboli zaslané úplne požadované informácie.  

Komisia k tomuto bodu neprijala žiadne uznesenie.  

 

K bodu č. 4 - Zrovnoprávnenie športových klubov (náklady, dotácie)  

V danom bode predseda prezentoval spolu s členom komisie pánom Mgr. Jozefom Salajom, návrh 

na zrovnoprávnenie športových klubov, čo sa týka financií, konkrétne náklady jednotlivých 

oddielov. To znamená, aby neboli kluby zvýhodňované tým, že mesto im hradí niektoré z nákladov, 

a iné športové oddiely si tieto položky musia uhrádzať sami.  Konkrétne prenájom telocvične resp. 

inej budovy - zariadenia, ktoré slúži na šport alebo uhrádzanie elektrickej energie a pod. Predseda 

preto navrhuje, aby všetky športové oddiely mali rovnaké podmienky na vykonávanie svojej 

športovej činnosti.  

Uznesenie komisie:  Komisia preto navrhuje zrovnoprávnenie nákladov (prenájom priestorov, el. 

energia a pod.), pre všetky oddiely, a tým nedošlo k zvýhodňovaniu niektorých športových klubov, 

ale aby došlo k ich ekonomického zrovnoprávneniu.  

Hlasovanie :      za : 6  proti : 0 zdržali sa : 0 

 

K bodu č. 5 - Informácia o pohľadávkach a nárokoch správcu konkurznej podstaty MŠK 

Tatran - 1.ŠK Tatran 

Predseda komisie požiadal pána Mgr. Jozefa Salaja, o objasnenie tohto bodu pre členov športovej 

komisie a prítomných poslancov. Mgr. Jozef Salaj informoval o tom, že voči klubu MŠK Tatran 

Spišské Vlachy vedený konkurz, resp. informoval o pohľadávkach a nárokoch správcu konkurznej 



 

podstaty voči novovzniknutému klubu 1.ŠK Tatran Spišské Vlachy. Mgr. Jozef Salaj, taktiež 

prítomným priblížil podstatu daného konkurzu, kde vznikol problém aj o možných riešeniach 

problému. Taktiež informoval o to, ako dlho už problém pretrváva a vyzýva poslancov a vedenie 

mesta prostredníctvom športovej komisie na hľadanie riešenia konkurzu.  

Uznesenie komisie:  Komisia preto navrhuje, aby vedenie mesta spolu s poslancami Mestského 

zastupiteľstva hľadali riešenie konkurzu MŠK Tatran Spišské Vlach vs 1. ŠK Tatran Spišské. Vlachy.  

Hlasovanie :      za : 6  proti : 0 zdržali sa : 0 

 

K bodu č. 6 – Ochrana športovísk  

Členovia komisie s predsedom v danom bode diskutovali o možnostiach ochrany športovísk 

v meste Spišské Vlachy, z dôvodu zvýšeného počtu prípadov, kde dochádza formou vandalizmu 

k poškodzovaniu športovísk a majetku mesta. Pán PeadDr. Ladislav Baluch oboznámil predsedu 

a členov komisie ohľadom problému s vandalizmom na multifunkčnom ihrisku, kde dochádza 

k čoraz častejším prejavom vandalizmu, hlavne vo forme poškodzovania daného ihriska. Taktiež 

členovia komisie, zdôraznili fakt, že v areáli školy vznikol nový atletický oval a iné prvky, ktoré 

v rámci ochrany pred zničeným by bolo vhodne zabezpečiť pred možným poškodením.   

Uznesenie komisie:  Komisia preto navrhuje, aby sa poslanci a vedenie mesta zamyslelo nad 

možnosťou zakúpenia nových kamier, resp. sledovanie výziev na možnosti zakúpenia kamier, ktoré 

by slúžili výlučne na snímanie a monitorovanie športovísk v meste. Taktiež členovia komisie 

navrhujú užšiu spoluprácu s Obvodným oddeleným PZ v Spišských Vlachoch pri ochrane 

športovísk.   

Hlasovanie :      za : 5  proti : 0 zdržali sa : 0 

 

K bodu č. 7 – Rôzne, diskusia  

V tomto bode poprosil predseda pána Petra Michlíka, aby oboznámil prítomných o konaní 

Majstrovstiev Európy v 3D lukostreľbe v meste Spišské Vlachy v roku 2025. Pán Michlík 

informoval prítomných o tom, že výbor posúdil ich žiadosť na generálnom mítingu v Rumunsku 

a rozhodol sa, že zverí organizovanie ME Slovensku a konkrétne Lukostreleckému klubu zo 

Spišských Vlách. Pán Michlik chcel aj touto formou informovať, o náročnosti zorganizovania 

podujatia tohto typu, a taktiež prosí členov komisie a predstaviteľov mesta resp. poslancov 

o súčinnosť a pomoc pri organizovaní tohto podujatia. Apeluje aj na to, že v budúcnosti už mesto 

Spišské Vlachy nemusí získať možnosť zorganizovať takéto podujatie. Pre Slovensko ale hlavne pre 

mesto Spišské Vlachy, je to obrovská príležitosť na zviditeľnenie. V danom bode ešte prebehla 



 

diskusia ohľadom fungovania futbalu v meste Spišské Vlachy. Členovia komisie navrhujú 

zamyslieť sa nad vytvorením koncepcie rozvoja futbalu v našom meste.  

Uznesenie komisie:  Komisia zobrala informácie od pána Michlíka na vedomie. Členovia komisie 

taktiež žiadajú poslancov s spolupráci s vedením mesta aby sa zamysleli nad možnosťou riešenia 

novej koncepcie 1. Šk Tatran Spišské Vlachy s účasťou vedenia mesta a poslancami, tak aby bol 

dôraz na transparentnosť financovania.  

Hlasovanie :      za : 6  proti : 0 zdržali sa : 0 

 

 

 

V Spišských Vlachoch dňa 27.12.2023 

 

 

 

 

 

Zapísal:     Mgr. Ronald Pikla       Overil: Bc. Dávid Labaš 

  
   tajomník športovej komisie      predseda športovej komisie  


